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SCHRIFTELIJKE VRAAG 
 
 
Datum 26 februari 2016 
  
Namens fractie Beeselse Lijst 
  
Indiener Marcel Roelofs 
  

 
Vraag 1. Al ruim geleden is toegezegd een planologische opzet te 

maken voor de " volktuintjes" aan de Rijksweg Zuid nabij rotonde De 

Klok. Op 17 december 2015 gaf wethouder Smolenaars aan dat het 

plan af is, alleen ontbreekt nog een zogenaamd BEVI-advies van de 

Veiligheidsregio. Inmiddels al weer ruim twee maanden verder weten 

we nog steeds niets. Wij willen op korte termijn (uiterlijk 9 maart 

2016) duidelijkheid over  BEVI-advies (en dan zo spoedig daarna de 

status van het totale onderzoek) 

Wij hebben onlangs het BEVI-advies ontvangen (zie bijlage). We kunnen 

nu de afweging maken hoe wij verder met dit plan omgaan.  

Naar aanleiding van de uitspraak van de Raad van State over het 
bestemmingplan Bebouwde Gebieden, waarin ook Lutgens is 
opgenomen, moeten wij gebreken herstellen in het vaststellingsbesluit bp 
Bebouwde Gebieden. Het voorstel hierover staat op de agenda van de 
raad van 9 mei. 
 
2.  Toegezegd is dat straalverlichting voor de kompoorten in 
kerkdorp Beesel zijn besteld. Nu twee maanden is resultaat niet te 
zien. Wanneer wordt de aanstraalverlichting geplaatst? 
  

De armaturen worden deze week geplaatst. 
 
3.  Definitieve versie woonbehoefte onderzoek hebben we nog 
niet ontvangen. Wanneer komt dit en hoe verhoudt zich dit met 
uitvoering amendement Beeselse Lijst inzake starterswoningen in 
kerkdorp Beesel (termijnen). 
We hebben het woonbehoefteonderzoek nader uitgewerkt in een 
woningbouwprogramma en dit woningbouwprogramma geprojecteerd op 
woningbouwlocaties. We bespreken dit in samenhang met de 
plancapaciteit tot 2030 in een werkvergadering met de raad op 22 maart.  
 
4. Dossier Thielco is bestudeerd. Inzicht ontbreekt wat nu gebeurd is 
naar aanleiding van de gehouden milieucontroles. Niet duidelijk is 
wat nu de bestuurlijke acties zijn op overtredingen die vastgelegd 
zijn op basis van de milieucontroles. Wat zijn nu de stappen op de 
aspecten geur en geluid waarbij op het aspect geluid duidelijk is 
aangetoond dat er overschrijdingen (en naar alle waarschijnlijkheid 
overtredingen) zijn. Wanneer wordt het geuronderzoek door de 
gemeente Beesel opgepakt en uitgevoerd. 
 

Naar aanleiding van de uitgevoerde milieucontroles hebben we op 

de locaties Mariastraat en Doctor Poelsstraat hercontroles 

uitgevoerd. Uit deze hercontroles is gebleken dat nog niet alle 

geconstateerde overtredingen door Thielco zijn beëindigd. Als 

gevolg van deze constatering hebben we voor beide locaties een 

voornemen last onder dwangsom opgelegd. Om een goed beeld te 
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krijgen van het geluid van Thielco in de omgeving hebben we een 

indicatieve duurmeting laten uitvoeren op de Sint Annastraat en op 

de Mariastraat. Uit deze duurmeting is gebleken dat er op de Sint 

Annastraat geen overschrijdingen van de geluidsvoorschriften zijn 

geconstateerd. Tevens hebben we geconstateerd dat het geluid op 

de Sint Annastraat wordt bepaald door verkeersgeluid en niet door 

Thielco. Op de Mariastraat zullen we nieuwe geluidsmetingen 

uitvoeren met een gekalibreerde geluidsmeter. Wat betreft geur 

verstrekken we jaarlijks aan een gecertificeerd bureau opdracht om 

een niet aangekondigde geurmeting uit te voeren. De opdracht voor 

een niet aangekondigde geurmeting voor 2016 is verleend. Zoals 

eerder aangegeven is Thielco een complex dossier en willen we dit 

graag ok mondeling aan u toelichten. 
 

 

 
  
  
  
Portefeuillehouder* Jan Smolenaars  
  
Afhandeling* 4 maart 2016 
 
 
 
 
* in te vullen door de griffie 


